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Montmeló 

Aprovats els estatuts del Consorci 
de Ràdio i Televisió Comarcal 

M.V. 

Dilluns passat va celebrar-se a 
rajuntament de Montmeló un ple 
municipal en sessió extraordinà
ria, amb l'assistència de tots els 
representants municipals, tret del 
regidor de serveis, Josep Duran, 
i de l'únic representant de l'opo
sició, Josep Sayol, del Partit Po
pular. 

En el decurs de la sessió es 
van ratificar els decrets d'alcaldia 
pels quals s'ha sol·licitat subven
cions a l'INEM per a corporacions 
locals. El regidor de Treball, Jor
di Comas, va presentar quatre 
projectes d'autoocupació entre 
els que s'hi contempla la creació 
d'un consultori psicològic. 

Pel que es refereix als temes 
d'urbanisme, el ple va acordar 
l'acceptació de la subvenció del 
Pla de Cooperació i Assistència 
Local de la Diputació (PCAL) cor
responent a l'exercici 89, dema
nant un canvi de destí per part de 
l'import subvencionat. Recordem 
que la subvenció del PCAL de 
l'any passat era destinada al fi
nançament d'una part de les 
obres de la Rambla Plaça Gran i 
a l'adquisició de mobiliari. El can
vi de destí s'ha sol·licitat per tras
lladar l'import destinat a mobiliari 
al finançament d'una altra part de 
les obres de la Rambla. Igual
ment en la sessió plenària es va 
acordar la sol·licitud de les sub
vencions del PCAL per l'any 90 i 
91. Aquestes subvencions, que 
fins ara es concedien amb caràc
ter anyal, seran a partir d'ara bia
nuals. La subvenció sol·licitada 
pel consistori de Montmeló a la 
Diputació per aquest bienni és 
pel finançament de la resta de les 
obres de la Rambla Plaça Gran, 
fins el total de l'import que és 
d'uns seixanta milions. 

També va passar pel ple la li
quidació, despesa i posada en 
marxa de l'edifici d'ampliació de 
l'ajuntament, edifici que s'inaugu
rarà el proper dissabte dia 17. 

En un altre ordre de coses en 
la sessió plenària es va aprovar 
l'acord pres en comissió de go
vern, d'acceptar la subvenció 
destinada a la policia local pel fi
nançament dels cursets de for
mació que alguns agents realit
zen a l'Escola de Policia de Mo
llet i per la millora i condiciona
ment de les dependències del 
cos policial a Montmeló. 

Com a darrer punt de l'ordre 
del dia es van aprovar els estatuts 
del Consorci que ha de gestionar 
serveis supramunicipals de radio
difusió i televisió. En aquest sen
tit el portaveu del grup municipal 
d'Iniciativa per Catalunya, Jordi 
Comas, va presentar la proposta 
que en un futur aquest Consorci 
sigui integrat en un projecte de 
Ràdio i Televisió comarcal, on les 
competències no siguin només 
dels consistoris que l'integren, 
sinó que també estiguin regides 
pel Consell Comarcal, manifes
tant així la voluntat d'integrar un 
conjunt més ampli d'emissores 
municipals de la comarca que pu
guin interessar-se en el projecte. 

Ampliació de 
i'ajuntament amb un 

nou edifici 

El proper dissabte dia 17, tin
drà lloc la inauguració de l'edifici 
d'ampliació de l'ajuntament de 
Montmeló. El nou edifici, que ha 
d'acollir tots els sen/eis adminis
tratius, ha suposat la remodelació 
de l'antiga escola pública Pau 

Casals amb una línia de disseny 
modern. Les obres de remodela
ció van iniciar-se el setembre de 
1988 i han suposat un cost d'uns 
quaranta milions de pessetes, fi
nançats a parts iguals pel propi 
ajuntament i per la Diputació de 
Barcelona. A l'acte d'inauguració 
del nou edifici es comptarà amb 
l'assistència, a més dels repre
sentants municipals de Montme
ló, del president de la Diputació, 
Manuel Royes, i de diferents al
caldes i autoritats dels municipis 
veïns. 

Segons el tinent d'alcalde de 
rajuntament de Montmeló, regi
dor d'Urbanisme, Manuel Ramal, 
el nou edifici acollirà de moment 
tots els serveis administratius, 
quedant en l'antic edifici els òr
gans institucionals, la policia local 
i les regidories. De tota manera, 
és probable que poc a poc, algu
nes regidories es traslladin a l'e
difici nou. Manuel Ramal ha indi
cat que l'actual edifici de l'ajunta
ment té seixanta anys i que tam
bé s'espera llarga vida per aques
ta ampliació que ha significat 
unes obres de gran envergadura. 

Starlux negocia 
el conveni 

Redacció 

El nou edifici acollirà en principi tot* els serveis administratius 

El comitè i la direcció d'empre
sa de la factoria Starlux es reuni
ran divendres vinent a dos quarts 
d'una del migdia. Aquesta serà la 
tercera vegada què comitè i di
recció d'empresa de Starlux es 
reuneixen per negociar el conve
ni laboral d'enguany. 

Dintre de la plataforma reivin
dicativa que presenten els treba
lladors es contemplen punts com 
un augment del sou en un deu 
per cent amb una garantia míni
ma de dues-centes mil pessetes. 
Aquesta garantia mínima permet 
que les persones amb sous més 
baixos, és a dir que no arribin a 
la pujada del 9'5%, tinguin asse
gurat aquest augment de dues-
centes mil pessetes. Altres punts 
que contempla aquesta platafor
ma reivindicativa són l'equipara
ció de sous d'homes i dones, so
bretot en el sector de la produc
ció, un abonament del cent per 
cent en qüestions com la mater
nitat, reducció de la jornada a 
trenta-set hores setmanals, am
pliació de l'assegurança de vida i 
l'elaboració d'un pla de jubilació. 
Paral·lelament a aquesta platafor
ma, representants dels sindicats 
comissions obreres i UGT estan 
negociant amb el govern central 
tot un seguit de punts sindicals, 
entre els quals es contemplen el 
tema de les hores extraordinàries, 
el tema de les contractacions i la 
creació d'un comitè de salut la
boral. 

Els punts més conflictius en els 
que no es posen d'acord el comi
tè i la direcció d'empresa, són els 
que fan referència a l'augment de 
sou amb una garantia mínima i el 
tema de l'equiparació entre ho
mes i dones. 

En la darrera reunió, mantingu
da dilluns passat, els treballadors 
van rebaixar les seves peticions. 
De l'augment del deu per cent es 
va passar a un 9'5% i la garantia 
mínima es va rebaixar a cent-no-
ranta cinc mil pessetes. Davant 
d'aquesta postura la patronal ofe
reix un augment de sou comprès 
entre el set i el nou per cent 
deixant de banda la garantia mí
nima. Si a la reunió de divendres 
no s'arriba a cap acord el comitè 
d'empresa té previst fer una as
semblea de treballadors per pren
dre mesures. 

Canovelles 

L'agrupació 
^Canovelles 

Unida" 
demanda 

l'ajuntament 
Redacció 

Canovelles.- L'agrupació 
"Canovelles Unida" integrada 
per militants de forces d'es
querra i veïns de la localitat ha 
presentat una demanda con
tra l'ajuntament de Canovelles 
per haver concedit una llicèn
cia d'obres per edificar una 
cinquena planta en un bloc de 
pisos situat entre els carrers 
Indústria i Monturiol. 

Aquesta formació de Cano
velles considera que l'estruc
tura de l'edifici va ser feta de 
manera il·legal per Jaume Vi-
larrasa, conegut constructor i 
regidor de l'ajuntament de Ca
novelles. La Direcció General 
d'Urbanisme de la Generalitat 
va donar per il·legal aquesta 
construcció del bloc de viven-
des el mes de març del 1985. 

Segons "Canovelles Uni
da", l'ajuntament de la pobla
ció va canviar el Pla General 
d'Ordenació perquè el cons
tructor pugues acabar els ha
bitatges. El consistori va lega
litzar la cinquena planta del 
bloc de pisos que era il·legal, 
durant el règim anterior. 

Els responsables d'aquesta 
agrupació de Canovelles han 
manifestat que estan dispo
sats a arribar al fons d'aquest 
afer. després que l'Audiència 
de Barcelona hagi admès a 
tràmit la demanda interposada 
contra l'ajuntament de Cano
velles. 

Resposta de 
l'alcalde 

L'alcalde de Canovelles, 
Francesc Martos, ha explicat 
que el seu consistori ha pre
sentat tota la documentació 
exigida per l'Audiència de Bar
celona sobre aquest cas res
suscitat per "Canovelles Uni
da". L'alcalde ha manifestat 
als mitjans de comunicació 
que l'ajuntament de Canove
lles esta lliure de tota culpa, ja 
que la demanda d'aquesta for
mació municipal no té fona
ment, i només han ressuscitat 
l'afer com a maniobra pre-
electoral. 
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